
Frågor och svar från informationsmöte den 25 

september 2018 
 

Kan man bo i lägenheten under tiden?  

Det beror på vilka åtgärder vi beslutar, men mest troligt inte – och då erbjuder vi 

evakuering. 

 

Hur är det med lägenhetsdörrarna? 

Lägenhetsdörrarna fungerar bra, de är bytta tidigare. 

 

Entrébelysningen fungerar inte sedan en tid tillbaka.  

Bostaden kollar detta. 

 

Kommunen asfalterar inte igen gatan, varför då? Kan inte Bostaden trycka på?  

Områdeschefen Jeanette på Bostaden har stämt av med projektledaren för bygget 

intill och kommunen har för avsikt att asfaltera igen vägen under hösten. 

 

Vi önskar en bättre cykelförvaring, går det att ordna?  

Vi tar med önskemålet. 

 

Vad händer med garaget utanför?  

Det är inte beslutat. 

 

Trafiksituationen, hur undviker vi att det blir en genomfart?  

Det ska göras en begränsning av vägen genom att åtgärda ytorna. Vi ska även 

sätta upp skyltar om förbjuden genomfart. 

 

Hur mycket måste man tömma lägenheten?  

I dagsläget är det för tidigt att svara på. När vi vet mer om åtgärderna kan vi berätta 

mer om vad det innebär. 

 

Vilken hyreshöjning blir det?  

Det vet vi inte i dag och det är något som vi förhandlar med Hyresgästföreningen. 

 

Hur fungerar det tekniskt med nya eldragningar?  

Om vi har tur går det att dra i befintlig kanalisation. 

 

Besvikelse finns för att Bostaden inte har frågat upp kring störningarna från bygget 

intill. Hyresgäster på Östra Norrlandsgatan 70 är utsatta hela dagarna för bygget.  Hur 

ska Bostaden följa upp de synpunkter som finns?  

Bostaden har, som tidigare meddelat, för avsikt att vänta tills projektet är klart, men 

generellt sett så ersätter vi inte för bebyggelse eller förtätning. Däremot ersätter vi 

alltid vid pålningsarbetet. Vi får återkomma med anledning av detta. 


